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Voorwoord 
 
Ik stel me even aan u voor. Mijn naam is Marion 
Mooren en ik ben geboren in 1961. Ik woon in Horst en 
ik heb drie prachtige zoons, Tom, Sjoerd en Niek. 
 
Jaren geleden kreeg ik de ziekte van Lyme en daardoor 
kwam ik in aanraking met het alternatieve gezond-
heidscircuit. Daar ging een nieuwe wereld voor me 
open. Op deze manier had ik het nog nooit bekeken. Ik 
zag mezelf en anderen in een geheel nieuw licht. Ik ging 
begrijpen hoe ikzelf in elkaar zat, maar ik kreeg ook in-
zichten over andere mensen. Ieder mens is uniek, met 
zijn goede en slechte eigenschappen, en dat mag ook zo 
zijn. 
 
Door mezelf hier verder in te verdiepen en te ontwikke-
len kwam ik in contact met dr. Ramesch, die trauma-
chirurg en orthopedisch chirurg is in Dubai. Hij gaf tij-
dens de tachyontrainingen les in België en door deze 
man, die ik heel dankbaar ben, is mijn spirituele ont-
wikkeling op gang gekomen. Tachyon is een hulpmid-
del vanuit de kosmos dat werkt als een antenne om je 
lichaam in een zelfgenezingsproces te zetten door 
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middel van nulpuntenergie. Hij liet me zien welke ga-
ven ik mocht gebruiken vanuit de spirituele wereld. En 
op een dag voerde ik als tachyontherapeut tijdens een 
groepsles ineens spirituele operaties uit en deed ik een 
groeps-healing. Wat een bijzondere ervaring. Het leek 
wel een droom maar toch gebeurde het echt. Na al deze 
tachyonlessen vertelde Ramesch mij dat het voorbe-
stemd was voor mij om dit werk te gaan doen, om zo 
duizenden mensen te helpen. Ik had mijn ziekte en al 
de andere ervaringen in mijn leven nodig gehad om zo-
ver te komen, om mensen te mogen helpen met mijn 
spirituele gaven. 
 
Opeens vielen zogezegd alle kwartjes. Alles in mijn le-
ven kreeg opeens een plaatsje. Waarom wist ik altijd zo 
veel van mensen zonder dat ze me wat verteld hadden? 
Waarom zag ik overleden mensen en hoorde ik muziek 
vanuit de sferen die andere mensen niet hoorden? Ik 
ging mediteren en kwam zo tot nog meer inzichten. En 
ik kwam in contact met mijn gidsen, engelen en mees-
ters, waar ik ontzettend veel steun van kreeg en nog 
steeds van krijg. 
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Bij de eerste cliënt in mijn praktijk, die ik inmiddels be-
gonnen was, stond een overleden vrouw. Die begon een 
verhaal te vertellen over de vrouw die op mijn behan-
deltafel lag. Ik heb de vrouw beschreven en het verhaal 
verteld. Het klopte exact. Nadien heeft ze een foto uit 
haar auto gehaald van haar overleden moeder.  
Wat moest ik hier nu weer mee? Met helderhoren, hel-
derzien, heldervoelen en helderweten had ik al erva-
ring, maar wat moest ik met overleden mensen? 
Omdat het telkens weer op mijn pad kwam, ben ik er 
toch mee gaan werken om zo vele mensen te laten zien 
dat er leven is na de dood.  
Het is een stukje hulp in de rouwverwerking en het zijn 
bewijzen dat de overledenen er nog steeds voor ons zijn 
na hun dood. Prachtig werk om te mogen doen en ik 
ben hier ook heel dankbaar voor. In feite ben ik gewoon 
een doorgeefluik vanuit de andere wereld. Daardoor 
mag ik vele mensen helpen met een ziekte, inzicht in 
zichzelf, of een ‘gesprek’ met een overledene. 
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Aardgebonden zielen 
 
Na verloop van tijd kwamen er veel mensen die last 
hadden van zogenaamde aardgebonden zielen. Dat zijn 
overleden mensen die niet mee zijn gegaan naar de sfe-
ren, omdat ze de aarde niet kunnen verlaten. Dit kan 
gebeuren door een trauma tijdens hun sterven of omdat 
de overledene de aarde niet los kan laten.  
Ook hiermee ging ik aan het werk, om deze aardgebon-
den zielen naar het licht te brengen. Daarbij krijg ik veel 
steun en begeleiding van mijn gidsen en de Witte Broe-
derschap. Vooral nieuwetijdskinderen maken deze din-
gen mee en zij worden helaas niet door hun ouders be-
grepen. Vaak komen ze dan in de psychiatrische sector 
terecht, maar daar kunnen ze niet geholpen worden 
omdat het op een geheel ander vlak thuis hoort. Zulke 
kinderen krijgen dan vaak het stempeltje ‘schizofreen’ 
of ‘achtervolgingswaanzin’ opgedrukt. Wat in veel ge-
vallen wel kan kloppen, maar zeer zeker niet in alle ge-
vallen. Ik ben dan ook een studie kinderpsychologie 
gaan volgen om zo de vele kinderen die hier in de prak-
tijk komen op de juiste manier te kunnen doorsturen of 
behandelen. De aardgebonden zielen hebben ook hulp 
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nodig om naar het licht te gaan en het is mooi dat ik 
daar een klein stukje in mag betekenen. 
Omdat het zo druk werd in mijn praktijk en ik geen 
wachtkamer had, heb ik een alternatief en spiritueel 
centrum opgezet. Het heet Natural-Body-Balance. In 
ons centrum hebben we bijna alles wat je maar kunt be-
denken op alternatief gebied. We werken met een 
prachtig team van therapeuten, zodat mensen naar de 
juiste persoon doorverwezen worden om de juiste hulp 
te krijgen.  
Bij ons komen vaak mensen die uitbehandeld zijn, of 
van wie men zegt dat het tussen de oren zit. Het is niet 
zo dat wij hun kwalen oplossen, maar wij zetten hen 
wel met de neus in de juiste richting om aan zichzelf te 
werken en de vicieuze cirkel waar ze in zitten te door-
breken.  
 
Doordat ik als medium werk heb ik wat meer inzicht in 
mensen en mag ik hen inzichten geven waarmee ze ver-
der kunnen in hun leven. Overigens zijn mediums ook 
gewone mensen met hun dagelijkse dingetjes en net als 
ieder ander werken we aan onze eigen lessen.  
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Astraal uittreden 
 
Als medium en tijdens de meditaties ben ik mijzelf er-
van bewust dat ik overledenen in de sferen mag bezoe-
ken. Ik treed dan astraal uit en ga de andere wereld bin-
nen.  
Ook tijdens een reading met overledenen kan ik me 
meteen afstemmen op de andere wereld en met hen in 
contact komen. Ik zie ze als mensen, zoals ze op aarde 
hebben geleefd. In feite is het energie, want als ik astraal 
uittreed ben ik met mijn lichaam op aarde en met mijn 
energie ergens anders. Het is zoals vele mensen met een 
bijna-doodervaring het beschrijven. Overledenen laten 
zich aan mij zien zoals ze eruit zagen op aarde, zodat ik 
ze kan beschrijven voor de persoon die voor me zit. 
Vaak zie ik ze al meelopen als de cliënt hier in het cen-
trum komt. Tijdens een sessie melden zich ook vaak 
overleden huisdieren of andere overledenen.  
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Reading met overledenen 
 
Als medium wil ik geen informatie vooraf, om vooral 
zuiver te kunnen en mogen werken. Tijdens een sessie 
wordt door de overledene vaak verteld hoe hij of zij ge-
storven is, hoe de begrafenis is verlopen en wat er in de 
kist is gelegd. De ervaringen die de overledene en de 
cliënt tijdens het leven hebben gedeeld komen aan bod, 
evenals hun eigenaardige trekjes toen ze nog op aarde 
leefden. Maar ook de boodschap hoe je verder kunt 
gaan met je eigen leven na het verlies van een dierbare.  
Vooral ouders met een overleden kind hebben hier veel 
steun aan. Kinderen vertellen altijd waar hun ouders 
mee gestopt zijn na hun dood. Het liefst willen ze dat je 
de leuke dingen weer gaat doen en dat je toch vooral 
plezier in het leven hebt.  
Een kind vroeg bijvoorbeeld waarom zijn ouders niet 
meer fatsoenlijk kookten vanaf het moment dat hij er 
niet meer was. Een ander kind vroeg waarom er geen 
kerst gevierd werd. Weer een ander kind vroeg waarom 
moeder in het weekend geen broodjes meer bakte. Hij 
had immers nog andere broers en zussen die deze ge-
zelligheid ook nodig hadden. 
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Ziel naar het licht brengen 
 
Tijdens een sessie bij een cliënte die een aardgebonden 
ziel bij zich droeg, had ik het gevoel dat ik haar moest 
leren hoe ze een ziel naar het licht kan brengen. Ze was 
zelf al veel met spiritualiteit bezig en stond er daarom 
ook voor open. 
 
Samen besloten we de reis te maken om deze overleden 
persoon naar het licht te brengen. We waren beiden uit-
getreden en liepen op een wit pad. We besloten mee te 
gaan naar de plek waar deze ziel ook heen zou gaan. Ik 
had mijn handen op haar hoofd om haar trilling van 
energie omhoog te brengen via mijn eigen energie.  
 
Dit lukte en beiden mochten we mee om te gaan kijken 
waar hij terecht kwam. Het was zo mooi. Hij werd op-
gevangen door zijn overleden vader en zijn overleden 
hond. Je zag hem huilen van blijdschap bij deze ont-
moeting. We hebben samen nog even rondgekeken en 
zijn daarna teruggekeerd. 
 
Bij het nagesprek ontdekten we dat we allebei exact het-
zelfde gezien hadden. Hetzelfde prachtige groene gras-
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veld, de zuivere lucht, de prachtige bloemen zoals men 
zich dat op aarde niet kan voorstellen. Ook het gevoel 
van rust, stilte en tijdloosheid. Het was prachtig om dit 
samen te ervaren.  
 
Zelf had ik deze ervaring al vaker gehad wanneer ik bij 
mijn overleden vader en andere overleden familieleden 
op bezoek ging. Ik ga niet te vaak, want ook daar heb-
ben ze taken te volbrengen. Alleen als mijn gevoel het 
zegt, ga ik even met mijn vader knuffelen en kletsen.  
 
 
Droomervaring  
 
Vele mensen hebben deze ervaringen tijdens het dro-
men, omdat ze dan volledig uit hun denken zijn en de 
overledenen dan toegang tot ons hebben. Mensen ver-
tellen dan dat ze een bijzonder mooie droom hebben ge-
had en dat het net leek of ze echt met de overledene 
contact hadden. Zo’n droom vergeet je nooit meer! 
 
Omdat het zo goed gelukt was om met die cliënte naar 
de sferen te reizen, heb ik een paar collega’s gevraagd 
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of ik met hen mocht proberen naar de sferen te reizen 
om daar hun overleden familieleden te bezoeken.  
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Met een collega naar haar ouders 
 
Heel vaak had mijn vriendin al gesproken over hoe het 
toch zou zijn om haar ouders nog eenmaal te zien of om 
zelfs met hen te kunnen knuffelen. 
 
Ze vertelt: 
 
Marion legt haar handen op mijn hoofd om mijn trilling te 
verhogen naar haar trilling en mij zo mee te nemen naar de 
sferen. We zien een lange trap met aan het einde een lichte 
gouden cirkel. Samen lopen we de trap op en we stappen deze 
cirkel binnen. Een geheel andere wereld staat ons te wachten. 
Bij de eerste stap in de sferen zie ik dat mijn ouders al staan 
te wachten, precies naast elkaar zoals ze ook op aarde altijd 
samen stonden. Een golf van intense vreugde schiet door mijn 
lichaam. Het is zo mooi en bijzonder dat je het gevoel bijna 
niet kunt beschrijven. 
 
In gedachten hoor ik mijn ouders zeggen: ´Daar is onze doch-
ter.´ Vol liefde en vreugde omdat ze eindelijk kunnen laten 
zien waar ze nu verblijven. Tranen lopen over mijn wangen, 
wat een intens gevoel van liefde en van blijdschap. Het is zo 


